
Kulturudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 24. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 192
Vil ministeren kommentere artiklen ”VUC skulle bruge en million på udsmyk-
ning” bragt i Jyske Vestkysten den 23. september 2013, og finder ministeren,
at det er rimeligt, at VUC Haderslev på grund af cirkulære om udsmykning af
statsligt byggeri m.v. er nødt til at bruge en million kroner på kunst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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